
Forslag til vedtagelse på generalforsamlingen  
 
Generalforsamlingen opfordrer hermed den nye bestyrelse til at indbyde alle medlemmer til 
"et åbent bestyrelsesmøde" med et tema f.eks. "Hvad vil vi med Gartnervænget?" For at 
udveksle fælles ideer og ønsker om aktuelle emner, der vedrører os alle f.eks. fællesarealer, 
pleje af skov, beskæringer, renovering af legepladsen og boldbanen, vedligeholdelse af veje, 
vandafledning, kommunikation og vores vedtægter. 
 
 
Begrundelse 
Der er sundt for en forening at få ideer på bordet fra medlemmerne. De kommer sjældent i 
større omfang til udtryk på den årlige generalforsamling, hvilket sædvanen tro ofte skyldes 
mødets formelle karakter, eller under et begrænset  fremmøde på arbejdsdagene. 
 
Bestyrelsens arbejde bliver derfor præget af egne ideer og valg af fremgangsmåder.  
 
Afholdelse af et helt uformelt og uforpligtende medlemsmøde - uden for en 
generalforsamlings stive rammer- kan give større medlemsinddragelse og inspiration til 
bestyrelsens videre arbejde. En sådan uformel sammenkomst med et tema, hvor alle ideer, 
bekymringer, kommentarer osv uforpligtende og fordomsfrit diskuteres kan sætte 
bestyrelsen i stand til at arbejde på forslag, der er i bedre samklang med medlemmernes 
ønsker og ideer. 
 
Mødet kan f.eks. holdes i afslappede rammer forud for den årlige sommerfest.. 
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